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Protokół nr 10/2025                                                                                                                            

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola                                                                                                                              

z posiedzenia w dniu 17 marca 2025 r. 

 

              Posiedzenie  Komisji  Infrastruktury  Rady Miasta Opola odbyło  się  w  sali  nr  312 

im. Karola Musioła w opolskim ratuszu  i trwało od godz. 16.03 do godz. 17.29.                                                                          

Posiedzeniu  przewodniczył radny  Edward Odelga przewodniczący Komisji.                     

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 7 członków Komisji (radni: 

Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Tomasz Kaliszan, Marek Kinder, Samanta 

Stachowicz i Małgorzata Wilkos). 

 

Listę obecności członków Komisji oraz listę obecnych osób załącza się do protokołu.            

Porządek obrad, nad którym obradowała Komisja był następujący: 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 9/2025 Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola z posiedzenia 

w dniu 25 lutego 2025 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Opola w 2025 roku 

(druk nr 243). 

3. Zaopiniowanie Sprawozdania w sprawie sprzedanych, nabytych i obciążonych 

nieruchomości oraz o uzyskanych z tego tytułu dochodach i poniesionych wydatkach w okresie 

od 1 lipca 2024 r. do 31 grudnia 2024 r. (druk nr 251). 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Firmowej w Opolu (druk nr 253). 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego "Cmentarna I" w Opolu (druk nr 254). 

6. Odpowiedź na wniosek Komisji w sprawie powołania konkretnego programu i przeznaczenia 

środków na wymianę źródeł ciepła, a przez to likwidacji tzw. „kopciuchów” w zasobach 

mieszkaniowych będących w zarządzie Miejskich Lokali Komunalnych. 

7. Temat z planu pracy Komisji: Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w zakresie 

działań kontrolnych związanych z ograniczeniami emisji CO2 za 2024 rok. 

8. Sprawy różne. 

 

Do punktu 1. porządku obrad:      

 Protokół nr 9/2025 Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola z posiedzenia w dniu 

25 lutego 2025 r. został zatwierdzony bez uwag jednogłośnie w obecności 7 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Tomasz Kaliszan, Marek 

Kinder, Samanta Stachowicz i Małgorzata Wilkos. 
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Do punktu 2. porządku obrad:     

 Projekt uchwały w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Opola w 2025 roku (druk nr 243) 

zreferował naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa Sebastian Smoliński. 

Pytań nie zgłaszano, w dyskusji głos zabrała radna Elżbieta Bień, a także naczelnik Wydziału 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa Sebastian Smoliński. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 17 marca 2025 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Opola w 2025 

roku (druk nr 243) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 7 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Tomasz Kaliszan, Marek 

Kinder, Samanta Stachowicz i Małgorzata Wilkos. 

 

Do punktu 3. porządku obrad:     

 Sprawozdanie w sprawie sprzedanych, nabytych i obciążonych nieruchomości oraz 

o uzyskanych z tego tytułu dochodach i poniesionych wydatkach w okresie od 1 lipca 2024 r. 

do 31 grudnia 2024 r. (druk nr 251) omówiła naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami Agnieszka Planetorz-Pękalska.  

Pytania zgłaszali radni Elżbieta Bień i Tomasz Kaliszan. Ustalono, aby odpowiedź na pytania 

została przesłana radnym i członkom Komisji mailem. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Planetorz-Pękalska 

odpowiedziała na pytania radnych po zrealizowaniu 4. punktu porządku obrad. 

Dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 17 marca 2025 r. 

 

do Sprawozdania w sprawie sprzedanych, nabytych i obciążonych nieruchomości oraz 

o uzyskanych z tego tytułu dochodach i poniesionych wydatkach w okresie od 1 lipca 

2024 r. do 31 grudnia 2024 r. (druk nr 251) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 7 członków Komisji. 
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Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Tomasz Kaliszan, Marek 

Kinder, Samanta Stachowicz i Małgorzata Wilkos. 

 

 

Do punktu 4. porządku obrad:     

 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ulicy Firmowej w Opolu (druk nr 253) omówiła i prezentacji dokonała 

naczelnik Biura Urbanistycznego Aneta Werner-Wilk. 

Na pytania radnych Tomasza Kaliszana i Edwarda Odelgi odpowiedzi udzieliła naczelnik Biura 

Urbanistycznego Aneta Werner-Wilk. 

Radny Edward Odelga poprosił o przesłanie mailem odpowiedzi na jedno ze swoich pytań.  

Dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 17 marca 2025 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ulicy Firmowej w Opolu (druk nr 253) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto 6 głosami za (radni: Elżbieta Bień, Jan Damboń, Tomasz Kaliszan, Marek 

Kinder, Samanta Stachowicz i Małgorzata Wilkos), przy braku głosów przeciwnych i 1 głosie 

wstrzymującym się (radny Edward Odelga). 

 

 

Do punktu 5. porządku obrad:     

 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego "Cmentarna I" w Opolu (druk nr 254) omówiła i prezentacji dokonała naczelnik 

Biura Urbanistycznego Aneta Werner-Wilk.             

Krótkiego uzupełnienia dokonała Zastępca Prezydenta Miasta Opola Małgorzata Stelnicka. 

Na pytania radnych Edwarda Odelgi, Elżbiety Bień, Tomasza Kaliszana i Małgorzaty Wilkos 

odpowiedzi udzielał główny specjalista w Biurze Urbanistycznym Grzegorz Biernacki oraz 

Zastępca Prezydenta Miasta Opola Małgorzata Stelnicka. 

W punkcie dyskusja nikt nie zabrał głosu. 
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Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 17 marca 2025 r. 

 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego "Cmentarna I" w Opolu (druk nr 254) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto 5 głosami za (radni: Elżbieta Bień, Jan Damboń, Tomasz Kaliszan, Samanta 

Stachowicz i Małgorzata Wilkos), przy braku głosów przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących 

się (radni Edward Odelga i Marek Kinder). 

 

 

Do punktu 6. porządku obrad:     

 Radny Edward Odelga poinformował o zamieszczonej w programie esesja odpowiedzi 

na wniosek Komisji w sprawie powołania konkretnego programu i przeznaczenia środków na 

wymianę źródeł ciepła, a przez to likwidacji tzw. „kopciuchów” w zasobach mieszkaniowych 

będących w zarządzie Miejskich Lokali Komunalnych. 

 

Do punktu 7. porządku obrad:     

 Temat z planu pracy Komisji: Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w zakresie 

działań kontrolnych związanych z ograniczeniami emisji CO2 za 2024 rok omówiła zastępca 

Komendanta Straży Miejskiej w Opolu Beata Szpakowska. 

W pytaniach połączonych z dyskusją głos zabierali radni:  Elżbieta Bień, Małgorzata Wilkos, 

Edward Odelga oraz zastępca Komendanta Straży Miejskiej w Opolu Beata Szpakowska. 

 

Do punktu 8. porządku obrad:     

 W punkcie sprawy różne nie zgłoszono żadnych spraw. 

 

Porządek obrad został wyczerpany, przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie.   

 

 

         Przewodniczący Komisji Infrastruktury  

                                      Radny Edward Odelga 

 

 


